
Referat af Ordinær Generalforsamling i Kildekrog Vandværk a.m.b.a. 
afholdt 18. maj 2024 på Hornbækhus 

 
 

1. Mark Skriver Nielsen blev valgt som dirigent og konstaterede at GF var lovligt og 
rettidigt indkaldt i henhold til vedtægterne §7. Antal fremmødte 21 personer 
inklusive bestyrelse (4), revisor (1) og vandværksbestyrer (1). Antal stemmer 
repræsenteret var: 14 tilstede og 2 fuldmagter. 
 

2. Bestyrelsens beretning blev aflagt af formanden Jesper Lyngsø-Dahl. 
a. Beretningen blev godkendt 

 
3. Revisor fremlagde regnskabet for 2023 

a. Spm: Hvorfra stammer den store formue, der har muliggjort underdækning i 
flere år?  

b. Svar: Stammer fra opkrævninger til den omfattende ledningsudskiftning, som 
grundet den ifølge sagens natur usikre budgettering til det store projekt og 
ønsket om at undgå ekstraopkrævninger, samt udsigt til at skulle udskifte 
målere, viste sig at være større end de nu konstaterede faktiske udgifter.  

c. Forslag at hensætte til kendte udgifter 2031. Udskiftning af vandmålere. 
d. Svar: Vi har penge i banken (knap 2 millioner) og forventer at regulere 

opkrævninger, hvis nødvendigt. Men forslaget er noteret. 
e. Spm: Når den oparbejdede kapital fordeles på den måde, det sker favoriseres 

brugere med stort vandforbrug. 
f. Svar: Bestyrelsen har noteret indvendingen og vil drøfte forholdet med 

henblik på at justere i 2026. 
 

g. Regnskabet blev godkendt 
 

4. Revisor gennemgik budgettet for 2025 
a. Spm: Budgetterede driftsudgifter opsætning af vandmålere ret stort beløb 

afsat.  
b. Svar: Stikprøver viser hvor mange målere, der skal udskiftes. 
c. Spm: Budgettet viser stigende omkostninger på 2 år på 25%, det er langt over 

inflationsforventningerne? Herunder, at It-udgifter stiger kraftigt. 
d. Svar: De faktiske udgifter var lavere end budgetteret for 2023. Dette forklarer 

til dels den store forskel på regnskab 23 og budget 25. Desuden: Vi har 
investeret i IT sikkerhed, der blandt andet betyder ekstra licensudgifter på 
alene 15.000 kr/år. Desuden stiger alle abonnementer på softwaren. Index-
regulerede udgifter forklarer også en del. 
 

e. Budgettet blev godkendt 
 

5. Der var ikke indkommet forslag til afstemning 
 



6. Valg af medlemmer og suppleanter til bestyrelsen: Henrik Lemming og Anders 
Willadsen og Mark Skriver Nielsen blev genvalgt.  
  

7. Som 1. suppleant stillede både Claus Winberg og Marianne Sigetty op. 8 stemte for 
Marianne og 4 for Claus, hvorved GF valgte Marianne som 1. suppleant og Claus 
som 2. suppleant. 
 

8. Som andelshaver valgt revisor blev Anita Vestbom valgt. 
 

9. Eventuelt 
a. Formanden takkede forsamlingen og dirigenten 

 
Slut klokken 11:11 
 
 
 
 
Deltagere fra bestyrelsen: 
 
Jesper Lyngsø-Dahl 
Mark Skriver Nielsen 
Henrik Lemming 
Anders Willadsen 
 
Afbud fra: 
Ulla Lundbye 


